
 

Tid HVAD handler punktet om Info/dialog/beslutning 
- bilag 

Hvem 

17-
17.15 

Besøg af elevrådsforperson Silas. Silas har 
været forperson i et par år. Han vil meget 
gerne komme og fortælle om elevrådets 
opgaver og arbejde, men han har brug for at 
kende jeres spørgsmål på forhånd. Send 
derfor venligst spørgsmål til mig snarest 
muligt  

 Alle 

Referat:  
Silas, der har været med i elevrådet i flere år og også som formand har forud for mødet modtaget 
spørgsmål fra bestyrelsen og svarer på bestyrelsens fremsendte spørgsmål. 
 
Der er en elevrådsrepræsentant fra hver klasse. To voksne fra skolen hjælper med struktur og det 
praktiske. Forperson vælges en gang om året efter sommerferien. Et elevrådsmøde hvert kvartal. 
Særlige mærkesager: Indkøb af legetøj og nye ting til madkundskab. Trivsel. Alle børn skal have det godt. 
Aktiviteter for at lære hinanden at kende. Elevfest med isbod. Juleklip på fælles for alle gangen, hvor man 
rigtig kan lære hinanden at kende. Toilethygiejne. 
Elevrådet har ikke noget særligt at gøre forældrebestyrelsen opmærksom på. Elevrådet oplever at have 
indflydelse. 
Det sjoveste ved at være i elevrådet er at man føler at man gør en forskel og det er rockerhyggeligt at 
være sammen med de andre børn fra de andre klasser. 
Elevrådet råder over en lille sum penge og det var blandt andet dem, der blev brugt til Isbod. 
Alle vil gerne være formand. 
Når man går i udskolingen, må man gerne gå ud og købe snack, men der har været fremsat et ønske om 
at have en snackmaskine til udskolingen. Dette har ledelsen afvist under henvisning til sundhed og at 
eleverne allerede har mulighed for selvstændige indkøb. 
De opleves at elevrådsarbejdet træner eleverne i at blive gode til at lytte til hinanden og til at uddele 
opgaver. 
 
Tove fortæller Silas lidt om hvad skolebestyrelsen laver. 
 
17.15-
17.20 

Godkendelse af dagsorden 
 

 Alle 

Referat:  
Der blev budt velkommen til Anne Katrine, mor til Alice fra 1.klasse og Sofie Juul Hjort, mor til Peter 
Henrik fra 1.klasse, sidstnævnte var desværre forhindret i at komme til mødet. Bestyrelsen imødeser det 
fremtidige samarbejde med glæde. 
 
Dagsordenen blev godkendt. 

 Referat af Skolebestyrelsesmødet 
SB møde 17.01.24 kl. 17-19 

Medl. Forældrerepræsentanter: Ane Kirstine Mølgaard Mathiasen, Tove McDonald, 
Christine Ejdesgaard Esbensen, Jacob Biilmann Christensen, Nanna Sverrild, 
George Frölich, Anne-Katrine Thørring, Sofie Juul Hjort 

 

Suppleanter:  Anette in Sook Holmen 

 

Medarbejderrepræsentanter: Jeanne Eriksson (Pædagog), Jens Viby (Lærer), 
Siri B. Helleren (KKFO-leder) Lisette Ørsted (souschef) 

 

Ordstyrer 
Referent 
Afbud 

Nanna 
Ane 
Sofie Juul Hjort, Anette in Sook Holmen 



17.10-
17.25 

Opfølgning på beslutninger fra mødet d 
15.11.23 

 Alle  

Referat:  
Intet at bemærke. 
17.25-
17.45 

Forventet regnskabsafslutning af 2023 
Budget for 2024 
Bilag vedlagt 

Information Lisbet 

Referat:  
Der arbejdes på at få fordelt budgettet på PSP elementerne. Det er kun skolens budget, der er nået at 
blive klar. KKFO’ens er ikke klar endnu. 
 
Budget: 
 
Der har været brugt mange penge på vikarer det forgangne år. Der arbejdes hele tiden på at minimere 
forbruget. Personalet er gode til at hjælpe hinanden. 
 
Der spørges nysgerrigt ind til om vikarer er til langtidsfravær eller akut opståede situationer. 
På skolen er det akutopståede fravær, der dækkes mens det i KKFO’en har været langtidssygdom. 
 
Ønsket er at der skal være 72 elever på skolen i det kommende skoleår, i dag er der 76 elever på skolen.  
Fordelingen der ønskes er: 6 elever i børnehaveklasse 
7 elever i 1.-6. klasse og 8 elever i udskolingen, hvilket giver 72 børn. En reduktion i elevtallet fra 76 til 72 
elever er der taget højde for i budgetlægningen for 2024. 
 
Fysiske rammer stiller grænser for hvor mange elever, der kan være på skolen. 
 
Bestyrelsen ønsker regnskab for 2023 og budget for 2024 på næste møde. 
 

Kl 
17.45-
18 

Helhedsrenovering, modernisering, etablering 
af faglokaler og genhusning 

Aktuel situation efter 
møde med 
repræsentant fra 
forvaltning d 17.01.24 

Lisbet 

Referat:  
Orientering: Der har været møde med repræsentanter fra forvaltningen. 
Projektet er færdigt og sendes nu i udbud. 
Helhedsrenoveringen påbegyndes d 01.07.14 så sidste dag på skolen er fredag d 28.06.24.  
I uge 27 flyttes til Siljangade og NØAS. Sommer KKFO bliver på Siljangade 
 
Vi får hjælp til flytning af flyttekoordinator og flyttefirma, men der bliver et stort arbejde med at pakke 
ned og pakke ud. 
 
Der drøftes hvilke muligheder, der er bedst for børnene – måske er det muligt at flyttet i weekenden. Det 
undersøges nu, sammen med personalet og flyttekoordinator. 
 
Renoveringen forventes færdig marts/april måned 2025. Udskoling kommer først retur til PVG efter 
eksamen sommer 2025. 
 
Det undersøges lige nu hvilke faglokaler skolen fremadrettet skal have. Dette er en politisk beslutning. 
Håbet er at indretning af faglokaler kan ske samtidig med renoveringen. Skolen mangler aktuelt et lokale 
til håndværk og design og et bedre musiklokale. 

18-
18.30 

Princip for skole-hjem-samarbejdet 

AMBITION MED EMNET SOM 
DAGSORDENSPUNKT - Starte drøftelse af 
opdatering af principperne. Aftale en proces 
for opdatering af principper. Ane vil fremfinde 
og rundsende overvejelser. Mål kunne være, 
at der er noget klar til forældreevent. Anes fil 

 Forældrerepræsentan         
terne 



er vedhæftet, samt inspirationsmateriale og 
det samme er de nuværende principper  

Referat:  
Bestyrelsen ønsker at se på principperne for skole-hjemsamarbejdet. 
Forslag til proces: 

1. Personalet har forældresamarbejde som tema i dette skoleår og holder temadrøftelser med 
oplæg. 

2. Forældrene holder møde og indsamler input 
3. Der indkaldes til et møde i et lille udvalg bestående af forældre og personale, der samler punkter 

og skriver forslag til reviderede principper. 
4. Forslag til reviderede principper for skole-hjem-samarbejde tages op i MED 
5. Forslag godkendes efterfølgende 

 
Lisette kommer med forslag til tidsplan 
 
Det foreslås at der både arbejdes med dokumentet Principper for skole-hjem-samarbejde og principper 
for brug af Aula, der evt. kan slås sammen i et dokument. 
 
Der er bred interesse for at deltage i udvalget: Ane, Anne Katrine, Nanna, Jeanne, Tove og Lisette. 
 
Kl 
18.30 – 
18.50 

Forældre-event;  formålet med punktet er at 
fastlægge, hvem gør hvad ift. at finde 
en oplægsholder + fastlægger et tidspunkt 
inden næste møde 

  

Referat:  
Lisette har talt med Skole og forældre, der gerne vil holde et oplæg. 
Vil gerne have input fra både skole og forældre, om indhold og hvad, der skal komme ud af det. 
Skole og forældre har erfaring i forhold til at holde et oplæg for forældre. 
 
Det bliver et arrangement med tilmelding. Arrangementet aflyses, hvis der ikke er interesse for at 
deltage. 
 
Ønske at arrangement afholdes før sommerferien, hvis det kan nås. 
 
Arbejdsgruppen skal tydeliggøre hvad formål med forældre arrangement. 
 

    

Referat:   

    

Referat:  
 

    

Referat: 
 

    

Referat:   
 

    

Referat:  
 

Kl 
18.50-
19 

INFO kort fra: 

• Ledelsen 

• Skolebestyrelsen 

• Medarbejdere 
 

Info  Respektive ansvarlige 

Referat:  



Der har været godt oplæg på pædagog og lærermøde om sanseintegration - hvordan kan man arbejde 
med at berolige elevernes nervesystem. 
 

 

Punkter til kommende møder: 

Faglokaler, på egen matrikel eller nærtliggende skole. Fordele og ulemper i forhold til de to forskellige 

løsninger. 

Budget 2024, fordelt på PSP elementer 

Langtidsfravær, hvor vi ønsker at få lidt mere indblik i omfang, fordeling, udviklingen i sygefraværet 

samt tiltag for at nedbringe fravær. 

Referat fra bestyrelsesmøderne, beslutningsreferat, aftalereferat eller ? 

 

 

 

 


